
Hei og takk for raskt tilbakemelding!
 
Full asfaltering er nok som du påpeker en grov forenkling. Behovet er å få veien opp på akseptabel 
standard. 
 
Vi håper det er mulig å nå få satt av penger til dette større vedlikeholdsarbeidet. Hvis det mot 
formodning ikke er realistisk å få satt av slike midler nærmeste år, bør en kanskje vurdere andre 
løsninger i mellomtiden. Det beste kan av og til bli det godes fiende, som det heter. Det aller mest 
uheldige er om det ikke skjer noen ting, og et nytt asfaltdekke er i hvert fall mye bedre enn at det ikke 
skjer noen ting.
 
Vennlig hilsen,

Audun M. Solheim,

Styreformann
Telespinn  AS

 
Mobil +47 977 44444
audunms@gmail.com

 

Fra: Sondre Aasan <sondre.aasan@seljord.kommune.no> 
Sendt: mandag 10. oktober 2022 20:24
Til: audunms@gmail.com; Post Seljord Kommune <post@seljord.kommune.no>
Kopi: Rikke Raknes <rikke.raknes@seljord.kommune.no>; Beate Marie Dahl Eide 
<beatemarie.dahleide@seljord.kommune.no>
Emne: Re: Innspill Svartdalsvegen fra Telespinn
 
Hei Audun,
 
Takk for innspel! Då vi hadde kommunestyremøte på Lien i juni fekk vi alle sjå og erfare at vegen ikkje 
har den standarden den bør ha.
 
 Eg ser at det også er uheldig for dykk som driv næring i dette området. Eit nytt lag med asfalt er sikkert 
vel og bra, men grunnforholda mange stadar er nok så dårlege at det ikkje vil gå lang tid før vegen blir 
skral att.
 
 Det må skiftast ut masser på ein del strekningar, det har blitt gjort grunnundersøkingar for å kartlegge 
slike parti med fallodd. Det er ikkje sett av pengar til eit større arbeid på svartdalsvegen no, men 
behovet er kjent og det er nyttig med slike påminningar frå næringsdrivande. 
 
Beste helsing,
 
Sondre Aasan
Varaordførar
 
 
 
 

mailto:audunms@gmail.com


Få Outlook for Android

From: audunms@gmail.com <audunms@gmail.com>
Sent: Monday, October 10, 2022 8:05:00 PM
To: Post Seljord Kommune <post@seljord.kommune.no>
Cc: Rikke Raknes <rikke.raknes@seljord.kommune.no>; Rikke Raknes 
<rikke.raknes@seljord.kommune.no>; Beate Marie Dahl Eide 
<beatemarie.dahleide@seljord.kommune.no>; Sondre Aasan <sondre.aasan@seljord.kommune.no>
Subject: Innspill Svartdalsvegen fra Telespinn 
 
Hei,
som en liten, lokal produksjonsbedrift er vi svært glade for å holde til i Seljord kommune. Helt siden 
oppstarten i 2008 har vi hatt et godt samarbeid med og fått mye god støtte fra Seljord kommune. Vi er 
veldig glade for at Seljord kommune heier på en produksjonsbedrift som oss, og vi er spesielt stolte av å 
være en av svært få som driver med arbeidsintensiv produksjon med kun lokalt ansatte - slik at mest 
mulig av verdiskapningen forblir i kommunen.
 
Som leverandør av fysiske produkter og gårdsopplevelser har vi hvert år flere tusen besøkende og 
daglige leveranser med lastebiler og budfirma. Alle disse, og alle andre som bor eller besøker Svartdal, 
må benytte seg av Svartdalsvegen. Dessverre er det ingen overdrivelse å si at veien er i dårlig forfatning, 
og vi får jevnlig klager fra både leverandører og kunder over veistandarden på Svartdalsvegen, som også 
forårsaker skader og slitasje på kjøretøyene som er nødt til å bruke veien. Dette er dårlig reklame for 
kommunen og skaper problemer for oss som næringsdrivende.
 
Telespinn kommer til å fortsette å holde til og drive i Svartdal. En full asfaltering av Svartdalsvegen fra 
start til slutt hadde gjort hverdagen vår enklere. Vi er sikre på at det er en investering som vil slå positivt 
ut for Seljord kommune.
 
 
Vennlig hilsen,

Audun M. Solheim,

Styreformann
Telespinn  AS

Mobil +47 977 44444
audunms@gmail.com
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